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OR.0002.6.2024 

 

Protokół nr VI/2024 

z sesji Rady Miejskiej w Woźnikach 

z dnia 28 października 2024 roku 

 

Dnia 28 października 2024 roku odbyła się VI sesja Rady Miejskiej obecnej kadencji 2024-2029. 

Obrady rozpoczęto 28 października 2024 o godz. 16:00, a zakończono o godz. 16:43 tego samego 

dnia. Miejsce posiedzenia: Sala posiedzeń nr 22 tut. Urzędu. Zgodnie z załączoną listą obecności 

w obradach uczestniczyło 15 radnych. Przewodnicząca Rady Miejskiej Anna Wincowska. 

 

Obecni: 

1. Danuta Biadacz 

2. Dariusz Bryła 

3. Anna Brzozowska 

4. Łucjan Garus 

5. Maria Golasz 

6. Piotr Gorol 

7. Michał Hajda 

8. Szymon Klabis 

9. Magdalena Kołtun 

10. Grzegorz Mośny 

11. Michał Nokielski 

12. Adam Ordon 

13. Monika Sukienik-Słotosz 

14. Anna Wincowska 

15. Jarosław Wróblewski 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Zatwierdzenie porządku obrad. 

3. Zatwierdzenie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Bieżąca informacja z pracy komisji Rady. 

5. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) utworzenia Gminnego Żłobka „Dinusie” w Woźnikach 

b) nadania statutu Gminnemu Żłobkowi „Dinusie” w Woźnikach 

c) zarządzenia poboru podatków w drodze inkasa 

d) wprowadzenia opłaty targowej oraz zasad jej ustalenia i poboru na terenie Gminy Woźniki 

e) ustalenia stawek podatku od nieruchomości na 2025 rok 

f) podatku od środków transportowych na rok 2025 

g) zmiany budżetu na rok 2024 

h) zmiany uchwały Nr 499/L/2023 Rady Miejskiej w Woźnikach z dnia 28 grudnia 2023 roku w 

sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Woźniki na lata 2024-2029 

6.Sprawy różne, wnioski i petycje Radnych oraz innych uczestników sesji. 

7.Zakończenie sesji. 
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1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Pani Przewodnicząca Rady Miejskiej Anna Wincowska otworzyła VI sesję Rady Miejskiej w 

Woźnikach - powitała wszystkich radnych, pana Burmistrza Michała Aloszko, panią Skarbnik 

Beatę Buchenfeld, panią Sekretarz Magdalenę Jarosz – Wawrzyńczak, panią radcę prawną 

Mirosławę Sulewską oraz pracowników Urzędu Miejskiego. Przewodnicząca RM na podstawie 

listy obecności stwierdziła prawomocność obrad na 15 radnych obecnych było 15. 

2. Zatwierdzenie porządku obrad. 

Wszyscy Radni zapoznali się z proponowanym porządkiem obrad. Pani Przewodnicząca Rady 

Miejskiej Anna Wincowska zapytała o uwagi do proponowanego porządku obrad. Następnie 

odczytała porządek obrad. Wobec braku uwag pani Przewodnicząca RM zarządziła głosowanie.  

 

Głosowano w sprawie zatwierdzenia porządku obrad. 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (15) Danuta Biadacz, Dariusz Bryła, Anna Brzozowska, Łucjan Garus, Maria Golasz, Piotr 

Gorol, Michał Hajda, Szymon Klabis, Magdalena Kołtun, Grzegorz Mośny, Michał Nokielski, 

Adam Ordon, Monika Sukienik-Słotosz, Anna Wincowska, Jarosław Wróblewski 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNI (0) 

 

3. Zatwierdzenie protokołu z poprzedniej sesji. 

Pani Przewodnicząca Rady Miejskiej Anna Wincowska poinformowała, że projekt protokołu z 

sesji Rady Miejskiej z dnia 16.09.2024 roku został wyłożony przed obradami sesji, a także był do 

wglądu w biurze rady. Następnie pani Przewodnicząca RM poinformowała, że uwag do 

powyższego protokołu nie zgłoszono, więc zarządziła głosowanie.  

Głosowano w sprawie zatwierdzenia protokołu z poprzedniej sesji. 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (15) Danuta Biadacz, Dariusz Bryła, Anna Brzozowska, Łucjan Garus, Maria Golasz, Piotr 

Gorol, Michał Hajda, Szymon Klabis, Magdalena Kołtun, Grzegorz Mośny, Michał Nokielski, 

Adam Ordon, Monika Sukienik-Słotosz, Anna Wincowska, Jarosław Wróblewski 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNI (0) 

 

4. Bieżąca informacja z pracy komisji Rady. 

Sprawozdanie z pracy komisji Rady stanowi załącznik do niniejszego protokołu. Brak pytań do 

Przewodniczących Komisji Rady. 

 

5. Podjęcie uchwał w sprawie: 
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a) utworzenia Gminnego Żłobka „Dinusie” w Woźnikach 

Pani Przewodnicząca RM przedstawiła projekt uchwały. Następnie pani Przewodnicząca RM 

poinformowała, iż projekt uchwały był opiniowany przez Komisję Oświaty i Polityki Społecznej 

i jednocześnie poprosiła panią Przewodniczącą ww. Komisji o informację w tym temacie. Pani 

Maria Golasz poinformowała, iż Komisja Oświaty i Polityki Społecznej jednogłośnie wydała 

pozytywną opinię, po udzieleniu wyjaśnień przez radcę prawnego. W związku z brakiem pytań i 

uwag do korekty projektu uchwały, Przewodnicząca Rady przeprowadziła głosowanie. 

Głosowano w sprawie utworzenia Gminnego Żłobka „Dinusie” w Woźnikach. 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (15) Danuta Biadacz, Dariusz Bryła, Anna Brzozowska, Łucjan Garus, Maria Golasz, Piotr 

Gorol, Michał Hajda, Szymon Klabis, Magdalena Kołtun, Grzegorz Mośny, Michał Nokielski, 

Adam Ordon, Monika Sukienik-Słotosz, Anna Wincowska, Jarosław Wróblewski 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNI (0) 

Uchwała Nr 38/VI/2024 

 

b) nadania statutu Gminnemu Żłobkowi „Dinusie” w Woźnikach 

Pani Przewodnicząca RM przedstawiła projekt uchwały. Następnie pani Przewodnicząca RM 

poinformowała, iż projekt uchwały był opiniowany przez Komisję Oświaty i Polityki Społecznej 

i jednocześnie poprosiła panią Przewodniczącą ww. Komisji o informację w tym temacie. Pani 

Maria Golasz poinformowała, iż Komisja Oświaty i Polityki Społecznej jednogłośnie wydała 

pozytywną opinię. W związku z brakiem pytań i uwag do korekty projektu uchwały, 

Przewodnicząca Rady przeprowadziła głosowanie. 

Głosowano w sprawie nadania statutu Gminnemu Żłobkowi „Dinusie” w Woźnikach 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (15) Danuta Biadacz, Dariusz Bryła, Anna Brzozowska, Łucjan Garus, Maria Golasz, Piotr 

Gorol, Michał Hajda, Szymon Klabis, Magdalena Kołtun, Grzegorz Mośny, Michał Nokielski, 

Adam Ordon, Monika Sukienik-Słotosz, Anna Wincowska, Jarosław Wróblewski 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNI (0) 

Uchwała Nr 39/VI/2024 

 

c) zarządzenia poboru podatków w drodze inkasa 

Pani Przewodnicząca RM przedstawiła projekt uchwały. Następnie pani Przewodnicząca RM 

poinformowała, iż projekt uchwały był opiniowany przez Komisję Budżetową i Rozwoju i 

jednocześnie poprosiła pana Przewodniczącego ww. Komisji o informację w tym temacie. Pan 

Szymon Klabis poinformował, iż Komisja Budżetowa i Rozwoju jednogłośnie wydała pozytywną 
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opinię. Ponadto pani Przewodnicząca RM poinformowała, że radca prawny opiniujący powyższy 

projekt uchwały zauważyła, iż radny, będący inkasentem winien zostać wyłączony z głosowania. 

Natomiast druga radca prawna pani Mirosława Sulewska stwierdziła, iż przepisy ustawy o 

samorządzie gminnym wskazują, że jeżeli dany przedmiot uchwały dotyczy interesu prawnego 

radnego to powinien sam ocenić i wyłączyć się od głosowania. W związku z brakiem pytań pani 

Przewodnicząca RM przeprowadziła głosowanie.  

Głosowano w sprawie zarządzenia poboru podatków w drodze inkasa. 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyłączenia z głosowania: Danuta Biadacz 

Wyniki imienne 

ZA (14) Dariusz Bryła, Anna Brzozowska, Łucjan Garus, Maria Golasz, Piotr Gorol, Michał 

Hajda, Szymon Klabis, Magdalena Kołtun, Grzegorz Mośny, Michał Nokielski, Adam Ordon, 

Monika Sukienik-Słotosz, Anna Wincowska, Jarosław Wróblewski 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (1) Danuta Biadacz, NIEOBECNI (0) 

Uchwała Nr 40/VI/2024 

 

d) wprowadzenia opłaty targowej oraz zasad jej ustalenia i poboru na terenie Gminy 

Woźniki 

Pani Przewodnicząca RM poinformowała, iż projekt uchwały był opiniowany przez Komisję 

Budżetową i Rozwoju i jednocześnie poprosiła pana Przewodniczącego ww. Komisji o 

informację w tym temacie. Pan Szymon Klabis poinformował, iż Komisja Budżetowa i Rozwoju 

jednogłośnie wydała pozytywną opinię. W związku z brakiem pytań pani Przewodnicząca RM 

przeprowadziła głosowanie.  

Głosowano w sprawie wprowadzenia opłaty targowej oraz zasad jej ustalenia i poboru na terenie 

Gminy Woźniki 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (15) Danuta Biadacz, Dariusz Bryła, Anna Brzozowska, Łucjan Garus, Maria Golasz, Piotr 

Gorol, Michał Hajda, Szymon Klabis, Magdalena Kołtun, Grzegorz Mośny, Michał Nokielski, 

Adam Ordon, Monika Sukienik-Słotosz, Anna Wincowska, Jarosław Wróblewski 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNI (0) 

Uchwała Nr 41/VI/2024 

 

e) ustalenia stawek podatku od nieruchomości na 2025 rok 

Pani Przewodnicząca RM poinformowała, iż projekt uchwały był opiniowany przez Komisję 

Budżetową i Rozwoju i jednocześnie poprosiła pana Przewodniczącego ww. Komisji o 

informację w tym temacie. Pan Szymon Klabis poinformował, iż Komisja Budżetowa i Rozwoju 

jednogłośnie wydała pozytywną opinię. W związku z brakiem pytań i uwag pani Przewodnicząca 

RM przeprowadziła głosowanie.  
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Głosowano w sprawie ustalenia stawek podatku od nieruchomości na 2025 rok. 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (15) Danuta Biadacz, Dariusz Bryła, Anna Brzozowska, Łucjan Garus, Maria Golasz, Piotr 

Gorol, Michał Hajda, Szymon Klabis, Magdalena Kołtun, Grzegorz Mośny, Michał Nokielski, 

Adam Ordon, Monika Sukienik-Słotosz, Anna Wincowska, Jarosław Wróblewski 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNI (0) 

Uchwała Nr 42/VI/2024 

 

f) podatku od środków transportowych na rok 2025 

Pani Przewodnicząca RM poinformowała, iż projekt uchwały był opiniowany przez Komisję 

Budżetową i Rozwoju i jednocześnie poprosiła pana Przewodniczącego ww. Komisji o 

informację w tym temacie. Pan Szymon Klabis poinformował, iż Komisja Budżetowa i Rozwoju 

jednogłośnie wydała pozytywną opinię. W związku z brakiem pytań i uwag pani Przewodnicząca 

RM przeprowadziła głosowanie.  

Głosowano w sprawie podatku od środków transportowych na rok 2025. 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (15) Danuta Biadacz, Dariusz Bryła, Anna Brzozowska, Łucjan Garus, Maria Golasz, Piotr 

Gorol, Michał Hajda, Szymon Klabis, Magdalena Kołtun, Grzegorz Mośny, Michał Nokielski, 

Adam Ordon, Monika Sukienik-Słotosz, Anna Wincowska, Jarosław Wróblewski 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNI (0) 

Uchwała Nr 43/VI/2024 

 

g) zmiany budżetu na rok 2024 

Pani Przewodnicząca RM poinformowała, iż projekt uchwały był opiniowany przez Komisję 

Budżetową i Rozwoju i jednocześnie poprosiła pana Przewodniczącego ww. Komisji o 

informację w tym temacie. Pan Szymon Klabis poinformował, iż Komisja Budżetowa i Rozwoju 

jednogłośnie wydała pozytywną opinię. W związku z brakiem pytań i uwag do korekty projektu 

uchwały, Przewodnicząca Rady przeprowadziła głosowanie. 

Głosowano w sprawie zmiany budżetu na rok 2024. 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (15) Danuta Biadacz, Dariusz Bryła, Anna Brzozowska, Łucjan Garus, Maria Golasz, Piotr 

Gorol, Michał Hajda, Szymon Klabis, Magdalena Kołtun, Grzegorz Mośny, Michał Nokielski, 

Adam Ordon, Monika Sukienik-Słotosz, Anna Wincowska, Jarosław Wróblewski 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNI (0) 
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Uchwała Nr 44/VI/2024 

 

h) zmiany uchwały Nr 499/L/2023 Rady Miejskiej w Woźnikach z dnia 28 grudnia 2023 

roku w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Woźniki na lata 2024-2029 

Pani Przewodnicząca RM poinformowała, iż projekt uchwały był opiniowany przez Komisję 

Budżetową i Rozwoju i jednocześnie poprosiła pana Przewodniczącego ww. Komisji o 

informację w tym temacie. Pan Szymon Klabis poinformował, iż Komisja Budżetowa i Rozwoju 

jednogłośnie wydała pozytywną opinię. W związku z brakiem pytań i uwag do korekty projektu 

uchwały, Przewodnicząca Rady przeprowadziła głosowanie. 

Głosowano w sprawie zmiany uchwały Nr 499/L/2023 Rady Miejskiej w Woźnikach z dnia 28 

grudnia 2023 roku w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Woźniki na lata 2024-

2029. 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (15) Danuta Biadacz, Dariusz Bryła, Anna Brzozowska, Łucjan Garus, Maria Golasz, Piotr 

Gorol, Michał Hajda, Szymon Klabis, Magdalena Kołtun, Grzegorz Mośny, Michał Nokielski, 

Adam Ordon, Monika Sukienik-Słotosz, Anna Wincowska, Jarosław Wróblewski 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNI (0) 

Uchwała Nr 45/VI/2024 

 

6. Sprawy różne, wnioski i petycje Radnych oraz innych uczestników sesji. 

- Pani Przewodnicząca RM poinformowała, że biura rady wpłynęło pismo o opinię do projektu 

Audytu krajobrazowego województwa śląskiego. Po konsultacji z kierownikiem Referatu 

Nieruchomości, Ochrony Środowiska i Gospodarki Mieszkaniowej panią Xymeną Sudakowską 

stwierdzono, że nie ma potrzeby zajmowania jakiekolwiek stanowiska w tym temacie. Kolejne 

pismo zostało złożone przez przedstawiciela Związku Nauczycielstwa Polskiego w Woźnikach w 

sprawie zaplanowania środków finansowych w budżecie na rok 2025 na regulacje i podwyżki 

płac dla pracowników samorządowych zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych, 

prowadzonych przez Gminę Woźniki . W związku z tym, że rada nie jest właściwym organem do 

rozpatrzenia powyższego wniosku, został on przekazany Burmistrzowi Woźnik – jako organowi 

stosownemu do zajęcia stanowiska w ww. sprawie. O powyższej decyzji został, również 

poinformowany wnioskodawca.  

 

- Pan radny Piotr Gorol podzielił się informacją, iż otrzymał odpowiedź na zapytanie z 

poprzedniej sesji w sprawie kosztów organizacji dożynek gminnych. Powyższy koszt poniesiony 

przez Gminę Woźniki wyniósł 227 tys. zł. Pan radny dodał, że do tej kwoty należy dołożyć 

jeszcze środki osób, które sponsorowały dożynki. W związku z tym całościowy koszt dorocznych 

dożynek wyniósł ok. 250 tys. zł. Następnie wyraził swoje zdanie, nie zgadzając się z osobami, 

które twierdzą, że gmina przy organizowaniu dożynek musi utrzymywać standardy, tylko po to, 

aby udowodnić innym gminom, że naszą gminę stać. Należy w pierwszej kolejności popatrzeć, 

że  jeżeli nie ma pieniędzy to trzeba robić oszczędniej i to nie znaczy źle czego przykładem są 
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sołectwa Gminy Woźniki, w których też są organizowane dożynki. Ponadto pan radny podkreślił, 

że klub radnych „Jesteśmy stąd”, złożył propozycje do budżetu na rok 2025, aby wykonać 

projekt nowej sceny przy Miejsko Gminnym Ośrodku Kultury w Woźnikach, co w 

długofalowym czasie obniży koszty dożynek gminnych. Ponadto pan radny Piotr Gorol odniósł 

się do wypowiedzi mającej miejsce na sesji w dniu 16 września br. pana Wojciecha Zawadzkiego 

kierownika Referatu Komunikacji Społecznej i Promocji w sprawie włączenia się radnych w 

organizację dożynek gminnych. Pan radny Piotr Gorol podkreślił, iż każdy radny włącza się w 

organizację dożynek tylko w swoim sołectwie. Natomiast jeżeli pan kierownik ww. referatu 

potrzebuje pomocy to należy przekonać mieszkańców Woźnik i „jak się to panu uda to mógłby 

pan sobie to zaliczyć jako sukces”, czego z całego serca życzył pan radny Piotr Gorol. W dalszej 

części swojej wypowiedzi pan radny Piotr Gorol zapytał panią skarbnik Beatę Buchenfeld o 

zadłużenie Gminy Woźniki na koniec trzeciego kwartału br. Następnie poprosił pana burmistrza 

Michała Aloszko o przybliżenie całościowych kosztów budowy kanalizacji sanitarnej w 

Kamienicy, a także czy powyższa inwestycja została zakończona oraz jakie środki zewnętrzne 

zostały pozyskane na powyższy cel, a jaki był wkład własny gminy. Ponadto pan radny Piotr 

Gorol odczytał pismo z dnia 24 października br. mieszkańców Babienicy w sprawie opieki 

zdrowotnej mieszkańców Gminy Woźniki w postaci utworzenia w GZOZ w Woźnikach punktu 

nocnej i świątecznej opieki zdrowotnej. Następnie pan radny przekazał na ręce pana burmistrza 

przedmiotowe pismo i poprosił o odpowiedź np. na forum gazetki WZW. Następnie pan 

burmistrz odniósł się do wypowiedzi poprzednika, stwierdzając, że fundamentalnie nie zgadza 

się, że Gminy Woźniki nie stać na jedyne trzydniowe święto dożynkowe, które również w 

niesamowity sposób promuje gminę na zewnątrz poprzez rozgłośnie radiowe czy gazety lokalne 

w Województwie Śląskim. Nadto dodał, że koszty organizacji dożynek są większe, ponieważ od 

czterech lat jest to impreza masowa. Następnie pan burmistrz odniósł się pozytywnie do 

propozycji klubu radnych „Jesteśmy stąd” w sprawie budowy sceny przy MGOK, ale stwierdził, 

iż powyższa scena nie będzie spełniać warunków technicznych, aby zaprosić na nią artystów z 

tzw. topu. Nadto pan burmistrz w kwestii kanalizacji odpowiedział, że całość prac 

kanalizacyjnych wyniosła ponad 15 mln zł w tym 10 mln zł to środki zewnętrzne, a 5 mln zł to 

wkład własny. Prace kanalizacyjne zostały zakończone, a obecnie Urząd stara się o pozwolenie 

na użytkowanie i z początkiem nowego roku mieszkańcy będą mogli się podłączać do sieci 

kanalizacyjnej. W dalszej części pan burmistrz przekazał, że zadłużenie gminy wynosi ok. 10 

mln zł, a także dodał, że poprosi panią skarbnik o przygotowanie zestawienia w tym przedmiocie 

za okres 10 lat. Pani skarbnik dodała, że przed wpłatą ostatniej raty, zadłużenie gminy wynosi ok. 

11 mln zł.  

 

- Pan radny Grzegorz Mośny zapytał czy odbiór kanalizacji sanitarnej będzie w tym roku, 

ponieważ mieszkańcy Kamienicy cały czas zadają w tym temacie pytania. Pan burmistrz 

odpowiedział, że prace kanalizacyjne są zakończone, a gmina stara się uzyskać pozwolenie na 

użytkowanie. Następne pytanie pana radnego dotyczyło udzielenia informacji w sprawie umorzeń 

podatkowych udzielanych przez burmistrza i jaka to jest skala finansowa. W odpowiedzi pan 

burmistrz obiecał przygotowanie informacji w kwestii umorzeń podatkowych. Następnie pan 

burmistrz wyjaśnił, iż w kwestii podatku od nieruchomości, rada nie podwyższa stawek podatku, 

a wręcz obniża w stosunku do górnych stawek podatkowych proponowanych przez Ministerstwo 

Finansów. Ponadto pan burmistrz przekazał panu radnemu Piotrowi Gorolowi do zapoznania 

wykaz stawek podatkowych proponowanych przez Ministerstwo Finansów. Pan burmistrz 

wyjaśnił, iż tegoroczna podwyżka podatków wynosi 3,3 %, jest to poniżej inflacji, która wynosi 

4,9 %. W związku z powyższym gmina nie stosując górnych stawek podatkowych 
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proponowanych przez Ministerstwo Finansów będzie stratna o 1 mln 400 tys. zł, a co za tym 

idzie dostanie, również mniej subwencji ogólnej.  

 

- Pan Tomasz Nowicki kierownik Referatu Strategii Rozwoju i Funduszy Zewnętrznych podał 

precyzyjną odpowiedź w sprawie kosztu wykonania kanalizacji sanitarnej w Kamienicy, która 

jest dostępna na stronie internetowej Gminy Woźniki w zakładce dofinansowania tj.: 

15343551,63 zł w tym 9994000,00 zł dofinansowanie zewnętrzne i 5349551,63 zł wkład własny.   

 

- Pan Sylwester Witkowski pracownik Referatu Komunikacji Społecznej i Promocji zaprosił na 

gminne obchody Narodowego Święta Niepodległości w dniu 11 listopada, a także przedstawił 

cały program obchodów. Ponadto zaprosił na wydarzenie kulturalne, które odbędzie się 2 

listopada br. w wieczór zaduszny w kościele św. Walentego w Woźnikach, gdzie zabrzmią 

dźwięki muzyki dawnej. Tym razem będą to „Lamenty średniowieczne i pieśni na czas zadumy” 

w wykonaniu zespołu muzyki dawnej Scandicus.   

 

7. Zakończenie sesji. 

Ponieważ więcej spraw nie było, Pani Przewodnicząca RM podziękowała wszystkim za udział w 

obradach i na tym sesję zakończono. 

 

Na tym protokół zakończono. 

Protokół sporządzono 30 października 2024 r. 

 

 

Protokołowała: Grażyna Sośnica 

 

 

 

 

Przewodnicząca 

Rady Miejskiej w Woźnikach 


